
Zápis ze zasedání Osadního výboru Stržanov dne 1.10.2024 

 
 
Přítomní členové: Nedvědová, Strašilová          Nepřítomni: Matulková, Melichar, Jelínek 
Zapisovatel: Strašilová  
 
 
Projednávaná témata: 
 
Přemístění kontejnerů: stále čekáme na vyjádření paní Kozákové.  
 
Opravy mobiliáře (obroušení a natření), vyřezání keřů po vsi a také v rybníčku u školy: bylo mylně uvedeno, 
že skončila udržitelnost, ale to nastane až v roce 2027. Do té doby není možný žádný zásah proti projektu. 
Udržování části mezi protihlukovou stěnou a soukromým pozemkem a dosázení popínavek: nebude udržo-
vat město, ale ŘSD. Kontaktován odpovědný pracovník, zatím čekáme na odpověď. 
 
Už máme objednané vánoční ozdoby na staré elektrické sloupy. 
Ohledně úprav hřiště byla odeslaná urgence na SATT. Minulý týden byla odstraněna nevyhovující houpač-
ka. Po každoroční revizi přišla výzva od paní Remarové. 
Podle nasbíraných dat se sdílená kola příliš neosvědčila. Hodně lidí si chtělo jenom vyzkoušet aplikaci, jízdy 
probíhaly směrem dolů, do kopce se pak nikomu nechtělo šlapat, takže případní další zájemci si neměli co 
půjčit. Smlouvu s dodavatelem kol má město zatím do prosince 2024. 
 
Ohledně využití školy zatím nebylo rozhodnuto. Pan Prokop studuje zaslané materiály. Padl návrh na jeho 
účast na další schůzi ve Stržanově, aby si vyslechl názor občanů, a hlavně školu prohlédl. Můžeme pozvat i 
místostarostu pana Hedvičáka. 
 
V zápisu z jednání OV na MěÚ věnujte pozornost bodu 3. Stržanovský rybník (jde o Podevsák) – kontrolou 
objektu bylo zjištěno vypouštění splaškové vody, takže bude provedeno šetření ohledně zdroje přítoku. 
Pokud tedy máte odvod splaškové vody (ne dešťové) do rybníka, dostanete pokutu.  
 
ONKA: tvoření proběhne dne 16.11.2024 od 14:00 hod. ve škole 
 
Nabídka zájezdů na vánoční trhy bude rozeslána samostatně. 
 
 
Další schůze na MěÚ je naplánovaná na 20.11.2024. Zápis rozešleme. Další schůze ve Stržanově bude dne 
5.11.2024 od 19:00 hod. ve škole. 
 

 

 

 

 

 

 
 


